
	 	
LIBERECKÝ KRAJSKÝ VOLEJBALOVÝ SVAZ	

Jablonecká 18, 460 01, Liberec 1 
	

ZÁPIS  z Valné hromady LKVS dne 7. dubna 2022 
 
 

Přítomni delegáti: Dle prezenční listiny 
Hosté:   Dle prezenční listiny 
 

1. Stanislav Dubský přivítal delegáty i hosty VH a seznámil s programem VH 
2. Stanislav Dubský byl zvolen jako řídící VH LKVS – hlasování pro 11 delegátů. 
3. VH navrhla a zvolila tyto komise :     

mandátová –   Pavel Starý    
hlasování pro 10 delegátů, 1 se zdržel 
návrhová –  Jan Nevoral, Petr Dobíhal  
hlasování pro 10 delegátů, 1 se zdržel 

4. VH je usnášeníschopná – pozváno 11, přítomno 11 delegátů, účast 100% 
5. Předseda Stanislav Dubský přednesl zprávu o činnosti výboru LKVS v sezoně 2021 – 2022 (viz 

příloha) 
6. Předseda Stanislav Dubský přednesl zprávu o rozvoji volejbalu LKVS za rok 2021 (viz příloha) 
7. Dan Matoška přednesl zprávu kategorie dospělých (viz příloha) 
8. Pavel Starý přednesl zprávu z kategorie mládež šestky, čtyřky i BMV (viz příloha) 
9. Martin Nečas přednesl zprávu z kategorie beach (viz příloha) 
10. Jiří Čermák přednesl zprávu za OVS Semily (viz příloha) 
11. Petr Dobíhal přednesl zprávu  za OVS Česká Lípa (viz příloha) 
12. Petr Karban přednesl zprávu za OVS Liberec (viz příloha) 
13. Vladimír Drábek přednesl zprávu za OVS Jablonec nad Nisou (viz příloha) 
14. Blanka Kvíčalová přednesla zprávu z Kontrolní a revizní  komise (viz příloha) 
15. Volba delegátů na VH ČVS, navrženi a scháleni delegáti (viz. příloha)  

hlasování pro 11 delegátů 
16. Slovo předsedy ČVS Marka Pakosty :  

- Seznámil se stavem financování sport agenturou NSA, výrazné snížení finančního zajištění 
svazů, lze konstatovat, že sport není priorita pro současnou vládní koalici, tradiční pilíř pro 
kluby, dotační titul „Můj klub“ alokace financí ponížena na 90% oproti roku 2021, program 
provoz a údržba není jasné v jaké výši bude skutečnost. 

- Dalším bodem byl návrh zvýšení členských příspěvků : 300,- mládež, 400,- dospělí, součástí 
příspěvků bude úrazové pojištění člena ČVS obecně pro veškerou sportovní aktivitu. 

- Tento bod vyvolal všeobecnou diskuzi, kde zazníval jednotný názor, že výrazné zvýšení 
plateb členských příspěvků povede ke snížení členské základny, navýšení ano, ale ne takto 
výrazné. 

- ČVS plánuje nový web a přepracování VISu, změna bude probíhat v následujícím období 



- Dalším bodem byl přestupní řád ČVS – změna – zrovnoprávní se přestup mezi beach a 
šestkovým volejbalem (2 letý termín požadování odstupných částek). 

- Opět i tento bod vyvolal diskuzi, kde byl nesouhlas s výší přestupových částek, návrh zrušit 
platby za přestup u věkové kategorie do 15ti let, proč platit za přestup do nižší soutěže. 

- Dalším bodem byla úprava věkových kategorií u mládežnických kategorií – vznikla U18, 
U20, U22. Při rozpisu soutěží záleží na uvážení jednotlivých krajů zfa budou vypisovat 
všechny kategorie nebo se rozhodnou jinak. 

17. Diskuze :  
- Martin Nečas - výše členských příspěvků bude likvidační, v kategorii se bude se hrát AVL, 

což sníží členskou základnu napříč kraji 
- Marek Pakosta informoval o nenavýšení členských příspěvků cca 15 let 
- Lucie Duman navrhuje příspěvky zvýšit – sport není zadarmo 
- Během diskuze o členských příspěvcích se probíralo pro a proti 
- Jiří Čermák se zeptal na program „Restart“, zda bude pokračovat – Marek Pakosta zatím 

není jasné zda bude vyhlášen dotační titul 
- Shodně s tím není jasné, jestli bude dotační titul na podporu dětí ve spolupráci se základními 

školami. 
18. Usnesení VH LKVS bylo schváleno viz. příloha – hlasování pro 11 delegátů. 
19. Termín řádné schůze LKVS je do 21.4. 2022 
20. Stanislav Dubský poděkoval všem přítomným za účast. 

 
 

Zapsala Lucie Bryknarová 
V Liberci dne 7. 4. 2022                 Ověřovatel : Stanislav Dubský – předseda LKVS 


